



THE ENVIRONMENT OF US

15-19 juillet



HELPING OUT!

22-26 juillet



DESTINATION: COMMUNITY!

29 juillet-2 août



BRIGHT FUTURES
5-9 août

Book Club

Four books are included in each week of book club. These books are yours to keep.

Quatre livres sont inclus dans chaque semaine du club de lecture. Ces livres sont à vous.

















Fo<mark>od & Trans</mark>port

We are currently developing a meal plan which combines the joy of camping with healthy meals.

Nous développons actuellement une formule alimentaire qui allie les joies du camping à des repas santé.

We will be traveling by bus through the channel tunnel.

Nous voyagerons en bus à travers le tunnel sous la Manche.

Our Program

8H30-9H00: ARRIVAL 9H00-12H00: BOOK CLUB

> -Increase English for all skills: Reading, Writing, Listening, Speaking, and Thinking

-Augmenter l'anglais pour toutes les compétences : lecture, écriture, écoute, expression orale et réflexion

12H00-17H00: AMERICAN SUMMER CAMP CLASSICS

-camp lunch, camp songs, team sports, arts & crafts, and theatre workshops

-déjeuner au camp, chants de camp, sports d'équipe, ateliers d'art et d'artisanat et de théâtre

17H00-17H30: DISMISSAL

Groupings & Levels

Groups will be capped at 15 participants. We will begin with combined levels of CM, Geme/Seme, and tem/3eme. We will expand to single grade level groups based on enrollment.

Chaque classe comptera un maximum de 15 élèves. Les élèves seront répartis en groupes de niveaux mixtes : CM1+2, 6eme/5eme, 4eme/3eme.



-participants will not feel the pressure to perform. They will be allowed to interact with English however best suits their personality.

-les participants ne ressentiront pas la pression de performer. Ils seront autorisés à interagir avec l'anglais de la manière qui convient le mieux à leur personnalité. Do you have an English speaking lycée student? Ask about our...

Lycée VOLUNTEER Partnership

FREE LUNCH | FIELD TRIPS TO ENGLAND
VOLUNTEER TRAINING IN ENGLISH
CERTIFICATE OF SERVICE

Nous sommes en mesure d'ajuster la programmation dans des limites raisonnables. Envoyez-moi un e-mail à tout moment. Je réponds aux mails le jeudi.

-Dominique Worthing worthingd@saintjean-douai.eu